
Zápis z komise pro Miškovice

Datum: 6.6.2023
Předseda: Martin Slavík
Zapisovatel: Jindřiška Vokáčová
Začátek: 18:10
Konec: 18:45

Agenda:
1) Novinky z Radnice
2) Různé

Přítomní členové: Martin Slavík, Pavel Drlík, Aleš Navrátil, Václav Kolář, Michal Motyčka,
Jindřiška Vokáčová, Hana Zeinerová, Jana Janečkové

Host: Soňa Černá

1) Soňa Černá předává informaci na které se domluvili na odboru životního prostředí.
Pokud přesahuje zeleň ze soukromých pozemků do obecních, tak obec pošle
upozornění dopisem na majitele k nápravě. Pokud k vyřešení nedojde do 14 dnů, tak
nápravu provede technická zpráva. Je možné kontaktovat Soňu nebo její kolegyni z
odboru k nahlášení přerůstající zeleně.

Martin Slavík informuje komisi o tom, že stavební firma zvýší tempo při stavbě ulice
Na Kačence. Stavba bude probíhat z obou směrů a dojde k jejímu “dřívějšímu”
dokončení.

2) Michal Motyčka informuje komisi o výsledcích participativního rozpočtu. Na komisi se
probírají možné návrhy do budoucna. Jindřiška Vokáčová informuje o technickém
stavu dětského hřiště v ulici Machnova. Soňa Černá a Martin Slavík nechají
zkontrolovat revize a technický stav současného prvku.


